

SHARED SERVICES CANADA

ScaleUp003

Automated Bidding Solution (ABS)

Solicitation No.	ScaleUp003	Date	February 16, 2022
------------------	------------	------	-------------------

Questions and Answers

ScaleUp is a new social procurement pilot initiative that helps make the procurement process easier, faster and aims to diversify who receives contracts. Led by the Center of Expertise in Agile and Innovative Procurement (CoEAIP) from Shared Services Canada (SSC), ScaleUp targets micro & small businesses that are either indigenous businesses or businesses owned or led by underrepresented groups (women, visible minorities and/or persons with disabilities). The following Questions and Answers were received either directly as a result of contacting the Contracting Authority, or from Bilingual Information Session (Webinar) held on February 16, 2022.

Questions & Answers	
Question - 1	If we enter into said contract as a joint-venture, must the partner organization also satisfy the socio-economic set aside requirements?
SSC's Answer - 1	Yes, both organizations are required to conform to the socio-economic criteria described. More information on joint ventures are included in the standard instructions document on Buy&Sell.

Question - 2	Is it required to have a GST/HST federal account before registering for the PBN?
SSC's Answer - 2	<p>Registering for CRA is your first step. Then, SRI where you will receive a PBN. This is really all that is required to begin contracting with the government. That said it is in your best interest to sign up for P2P as soon as possible in order to enable future procurements as well as financial transactions between government and your organization. This process may take up to 14 days so it is best to register as soon as possible.</p> <p>For more help in Supplier Registration or questions on accessing your account:</p> <p>National InfoLine: 1-800-811-1148</p>

For One-on-One Assistance and/ or to contact Jenny Yu, Procurement Assistance Canada (PAC):
jenny.yu@pwgsc.gc.ca

For help in Supplier Registration in P2P or for One-on-One Assistance and/ or to contact Mona Gardyne:
mona.gardyne@ssc-spc.gc.ca

Pour obtenir de l'aide concernant l'enregistrement des fournisseurs dans l'APL ou pour une assistance individuelle et/ou pour contacter Mona Gardyne : mona.gardyne@ssc-spc.gc.ca.

Question - 3

Are successful vendors allowed to use foreign resource for this contract?

SSC's Answer - 3

Under ScaleUp goods and services must be Canadian, as defined in the ScaleUp Standard instructions.

Question - 4

If we bid on this opportunity as a Joint Venture, does the other organization also need to have a PBN?

SSC's Answer - 4

Yes, and both businesses must have a PBN.

SERVICES PARTAGÉS CANADA

Initiative S'élancer

003

Solution de soumission automatisée (SSA)

Numéro de demande de soumission:	ScaleUp003	Date	Le 16 février, 2022
----------------------------------	------------	------	---------------------

Questions et réponses

Dans le cadre de l'initiative S'élancer de Services partagés Canada, cet approvisionnement est un marché réservé aux micro et petites entreprises qui sont détenues ou dirigées par des groupes sous-représentés ou qui sont des entreprises autochtones. S'élancer est une initiative d'approvisionnement social dirigée par Services partagés Canada, en collaboration avec TECHNATION, pour accroître la diversité des soumissionnaires sur les contrats gouvernementaux. Inscrivez-vous sur le marché numérique du Canada pour augmenter votre visibilité et accéder à encore plus d'opportunités futures gratuitement. Un webinaire a eu lieu le 16 février 2022. Les questions et réponses suivantes viennent soit de ces sessions ou bien des questions envoyées à l'autorité contractuelle directement. SPC vous remercie pour vos questions et intérêt dans cet initiative.

Questions & Answers	
Question - 1	Si nous poursuivons ce contrat en joint-venture, l'organisation partenaire doit-elle également satisfaire aux exigences socio-économiques?
SSC's Answer - 1	Oui. L'organisation partenaire doit également satisfaire aux exigences socio-économiques. Plus d'informations sur les coentreprises et organisations partenaires sont incluses dans le document d'instructions standard de S'élancer que vous trouverez sur AchatetVentes.

Question - 2	Est-il nécessaire d'avoir un compte fédéral de TPS/TVH avant de s'inscrire au NEA?
SSC's Answer - 2	L'inscription à l'ARC est votre première étape. Ensuite le DIF, vous recevrez un NEA. C'est vraiment tout ce qu'il faut pour commencer à contracter avec le gouvernement. Cela dit, il est dans votre intérêt de vous inscrire au portail APL dès que possible afin de permettre les futurs achats ainsi que les transactions financières entre le gouvernement et votre organisation. Ce processus peut prendre jusqu'à 14 jours, il est donc préférable de s'inscrire le plus tôt possible.

Pour plus d'aide sur l'enregistrement des fournisseurs ou des questions sur l'accès à votre compte :
InfoLigne Nationale
1-800-811-1148

Pour plus d'assistance, veuillez joindre Jenny Yu chez Procurement Assistance Canada (PAC):
jenny.yu@pwgsc.gc.ca

Pour obtenir de l'aide concernant l'enregistrement des fournisseurs dans l'APL ou pour une assistance individuelle et/ou pour contacter Mona Gardyne : mona.gardyne@ssc-spc.gc.ca.

Question - 3

Les fournisseurs retenus sont-ils autorisés à utiliser des ressources étrangères pour ce contrat ?

SSC's Answer - 3

Sous cette initiative, les biens et services doivent être canadiens (tel que défini dans les instructions standardisées de S'élaner disponible sur AchatsetVentes).

Question - 4

Si nous soumissionnons pour cette opportunité en tant que coentreprise, l'autre organisation doit-elle également avoir un NEA ?

SSC's Answer - 4

Oui. Les deux l'organisations partenaire doit avoir un NEA.